
 

 

Styrelsemöte 2023-04-26 
 
 
 

Plats:  Borås Boulehall 
Tid: 18:00 
 
 
 

Närvarande: Jan-Åke Brandt Anna-Maija Gustafsson Arne Levin 
 Kenneth Harrysson Carina Stenborg Lars-Göran Axelsson 
 Leif Mollberg (adj) Anita Skoglund (revisor) 
 
 
 

Anteckningar Sid 1 (3) 
 
1. Mötets öppnande 

 Jan-Åke öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna. 
 
2. Ersättare för ordinarie ledamot 

Kenneth ordinarie då Krister Salomonsson och Lars Andersson saknades.  
 
3. Dagordning  

Föreslagen dagordning godkändes. 
 
4. Justering av dagens protokoll 

Anne valdes att jämte ordf. justera dagens protokoll. 
 
5. Föregående protokoll 

Lästes och lades till handlingarna. 
 
6. Ekonomi 

- Ekonomisk rapport 
Gicks igenom och löper på enl. budget och ser fortsatt bra ut. 
- PC 
En PC har köpts in för att ersätta en PC som gått sönder på tävlingsexpeditionen. 

 
7. Personal 

En Gratifikation på 200:- har köpts in och tilldelats Leif Mollberg för arbetet under den 
gångna säsongen. 

 
8. Underhåll/Reparationer/Investeringar 

- Perronger 
Beslöts att låta dessa vara så länge då slitaget på dem ej varit stort och de ser fortsatt bra 
ut. 
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Byggnaden/läckage 
Vi har haft en inspektör från Borås kommun gå plats i hallen för att ta del av problemen 
med fukt. Vid fuktmätningar som utfördes så såg man att vi har en del problem med fukt i 
hallen. De skall återkomma med förslag på åtgärder, men bl.a. så kommer fläktkapaciteten 
att ökas så att utsuget av fuktig luft försvinner på ett bättre sätt. Även ett tak över 
”mittporten” ska sättas upp.  
 

9. Skrivelser 
Finns inga inkomna att rapportera om. 

 
10. Hemsidan 

Inget nytt. 
 
11. Samarbetspartners 

- Avtal 
1 st nytt är tecknat. 
- Bansponsring 
30 st avtal gällande bansponsring är skrivna sedan tidigare och inga nya är inkomna. 

 
12. Kommittéer 

- Tävlingskommittén  
Inget nytt att rapportera. 
- Utvecklingskommittén 
Vi kommer att ha en städdag  vecka 18 i hallen där vi iordningställer hallen i gott skick inför 
sommaren. Bl.a tvätta en del ytor som behöver rengöras.  

 
13. Gemensamt ansvar 

Inget nytt att rapportera. 
 
14. Caféterian 

Den kommer att löpa på nästa säsong med nuvarande ägare på samma sätt som 
innevarande år. 

 
15. Telefon / Bredband 

Inget nytt att rapportera.  
 
16. Kvarstående frågor 

- Introduktionskvällar 
Finns inget planerat för närvarande.  

 
17. Övriga frågor 

- Hallkort 
Ett förslag på ett nytt träningskort har tagits fram, detta kommer att diskuteras med 
ordförandena i medlemsklubbarna genom utvecklingskommittén och därefter tar styrelsen 
ett beslut på fortsatt hantering av detta förslag. 
Företaget Assemblin har hyrt hallen den 1/6-23 som då är stängd för övrig verksamhet.    

 
18. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte kommer att äga rum den 24/5 kl 18:00 i boulehallen. 
Därefter kommer ett styrelsemöte efter sommaren att ske den 23/8 kl 18:00 i boulehallen. 

 
 



 
 Sid 3(3) 
19. Mötets avslutande 

Jan-Åke tackade närvarande på mötet som avslutades. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Leif Mollberg 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Jan-Åke Brandt  Anna-Maja Gustafsson  


